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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért becsülik le Békés megye szakembereit?"címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Kolber István regionális fejlesztésért és felzárkóztatásért
felelős tárca nélküli miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Miért nem készülhetnek Békés megyében a PEA2 Békés megyére vonatkozó
pályázatai? Miért csak budapesti cégek dolgozzák ki a Pályázat-előkészítő Alap
pályázatait? Miért becsülik le Békés megye szakembereit?

Budapest, 2005 . június 18 .
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